

GOVERNMENT

政府

There are several government authorities, bureaus and departments in Hong Kong which require accounting professionals to carry out different duties, such as Inland Revenue Department, The Treasury, Hong Kong Monetary Authority, Securities and Futures Commission, and Independent Commission Against Corruption (ICAC).

香港有不同的政府機關，決策局和部門，如稅務局、庫務署、香港金融管理局、證券及期貨事務監察委員會及廉政公署 (ICAC)，當中的會計專業人士需擔任不同的職責。



“ ACCA has strong global reputation and influence which are well respected worldwide by employers, including the government sector. The qualification has helped me to progress well in my career and I am proud to be a member of ACCA.

ACCA 在全球擁有卓越的聲譽和影響力，備受國際間僱主推崇、包括政府部門。ACCA 會計專業資格幫助我順利發展我的職業生涯，我很自豪能成為一位 ACCA 會員。 ”

Corina Ho
Executive Officer
The Government of the HKSAR

何嘉欣
香港特別行政區政府 - 行政主任

ADVICES FROM ACADEMICS

學術界的建議



“ Attaining the ACCA Qualification is an excellent opportunity to enrich your resume and add value to your credentials - a tremendous asset for you to impress your future employers.

考取 ACCA 資格予你豐富簡歷和自我增值的機會 – 這些都是獲未來僱主青睞的重要條件。 ”

Professor Jeong Bon Kim
Chair Professor & Head of Department of Accountancy
City University of Hong Kong

金正本 教授
香港城市大學 - 講座教授及會計學系系主任

“ Accounting is the language of business and ACCA Qualification proves that you can master this language.

會計是商業的語言。ACCA 會計專業資格證明你能夠掌握這門語言。

”

Albert Hung

*Senior Programme Director, Associate Head
College of Business and Finance
HKU SPACE*

熊運球

香港大學專業進修學院 - 高級課程主任及金融商業學院副總監



Andy Li

*Deputy Head, Department of Business Administration
Hong Kong Institute of Vocational Education (Kwai Chung)*

李德明

香港專業教育學院 (葵涌) - 工商管理系副系主任

“
ACCA - FIA
(Foundations in Accountancy)
offers various entry points,
allowing maximum flexibility
for prospective students to
select the most appropriate
entry route and progression
to additional qualifications,
based on their previous
qualification, experience and
future career aspirations.

ACCA 之 FIA 專業會計先修資格為
學生提供不同起步點，根據他們以往
的資歷，經驗和對未來的職業抱負，
讓他們靈活選取最合適的起點及進修
路線。”



“ Accountancy is indeed a valuable and challenging career. Accounting professionals do play an important role in every organisation. Obtaining an internationally-recognised qualification such as ACCA opens doors to exciting opportunities around the world.

會計是一個極有價值及具挑戰性的工作。會計師在任何機構往往都發揮著重要的作用。獲取一個國際認可資格如 ACCA，能在世界各地發掘不同的發展機會。

Dr Alice Chui

*Assistant Dean and Director of Professional Accountancy Programme
Faculty of Business Administration
The Chinese University of Hong Kong*

徐佩玲 博士

香港中文大學工商管理學院 - 助理院長及專業會計學課程主任



“ Advanced
Diploma in Accounting
and Business is an
excellent opportunity
to add value to your
credentials before
attaining ACCA
Qualification.

會計及商業高級文憑，是你在
考取 ACCA 專業資格前一個極
佳的增值機會。 ”

Dr Simon Leung
Director
Hong Kong Community College
The Hong Kong Polytechnic University

梁德榮 博士
理大香港專上學院 - 院長

BE FREE TO SPREAD YOUR WINGS WITH ACCA

The ACCA Qualification has been available around the world for over 100 years. It means you can study and work wherever you wish your career path to take you.

If you are ready to start your career in accountancy with ACCA, the next thing you need to do is apply to be an ACCA student at: www.accaglobal.com/applynow

ACCA 讓您飛得更高更遠

ACCA 的資歷全球認可，持有這張「國際通行證」，可讓您於世界各地發展事業或繼續進修。

若您已準備好展開會計專業之路，您可於全年任何時間註冊為 ACCA 學員。最快捷簡單的方法是登入 www.accaglobal.com/applynow 進行網上註冊。

Any questions?

Contact ACCA *Hong Kong* office, by email or telephone or visit our website for further information.

E: students@hk.accaglobal.com

T: +852 2524 4988

F: +852 2868 4909

W: www.hongkong.accaglobal.com

欲了解更多詳情，您可透過電郵或電話聯絡 ACCA 香港分會，
或瀏覽本會的網站。

電郵 : students@hk.accaglobal.com

電話 : +852 2524 4988

傳真 : +852 2868 4909

網址 : www.hongkong.accaglobal.com
